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Detailrapport 08 Vragen los v/h Raadsplein (ID 803) 

Veld Waarde 

Datum vraag 10-2-2025 

Onderwerp Straatcoaches 

Fractie(s) BVNL 

Vraag Wij als gemeenteraad zijn de afgelopen weken meerdere keren 
samengekomen voor verschillende bijeenkomsten waaronder de 
WMO. Dit is toevallig ook de portefeuille waar de straatcoaches 
onder vallen. Nu moeten wij als raadsleden uit de media vernemen 
dat de gemeente per direct gestopt is met het inzetten van 
straatcoaches, omdat de overkoepelende organisatie verdacht 
wordt van criminele activiteiten. 
 
Hier zijn reeds door onze collega’s van LEV terechte vragen over 
gesteld, maar wij hebben nog een belangrijke aanvullende vraag. 
 
Waarom zijn wij als raad niet op de hoogte gesteld van het 
onderzoek dat loopt tegen Secutor en het voornemen (en 
achterliggende reden) om de samenwerking te stoppen terwijl hier 
meerdere keren fysiek de mogelijkheid toe was? 

Antwoord De gemeente Edam-Volendam was niet op de hoogte van een 
lopend strafrechtelijk onderzoek naar de directeur/eigenaar van 
Secutor (en anderen). Dit is overigens gebruikelijk in het belang van 
het onderzoek, het is ook een afweging van het OM. 
Nadat de aanhoudingen en inval door OM en politie naar buiten zijn 
gebracht, hebben wij via de media kennis genomen van de situatie. 
We hebben toen per direct de samenwerking met het bedrijf 
Secutor geschorst, in afwachting van meer informatie uit OM en/of 
politie. 
Die informatie is vooralsnog niet beschikbaar. 

 


